

### Prof. Dr. Urs E. Gattiker

---

CEO of CyTRAP Labs GmbH, Zurich, Switzerland / CEO von CyTRAP Labs GmbH, Zürich, Schweiz

#### Curriculum Vitae (english)

Prof. Dr. Urs E. Gattiker is the CEO of CyTRAP Labs, a company that specialises in social media and marketing metrics. He was Professor of Technology Management and Innovation at the University of Lethbridge (Canada), and also taught at Stanford University, before serving as Chairman of Entrepreneurship at Aalborg University (Denmark), to name a few.

A pioneer in the study of computer-based communities, he is the author of such titles as "The Internet as a Diverse Community" (2001) and "Social Media Audit: Measuring for Impact" (2013). His findings, writings and work have been featured in the Financial Times, Le Monde, the Wall Street Journal, Tages-Anzeiger, Focus Magazin, The Australian and many other publications around the world.

#### Curriculum Vitae (deutsch)

Prof. Dr. Urs E. Gattiker ist CEO von CyTRAP Labs, einem auf soziale Medien und Marketing-Kennzahlen spezialisierten Unternehmen. Bevor er als Chairman of Entrepreneurship an der Universität Aalborg (Dänemark) tätig war, lehrte er als Professor für Technologie, Management und Innovation an der Universität Lethbridge (Kanada) und auch an der Stanford University, um nur einige wenige zu nennen.

Als Vorreiter im Bereich der Untersuchung web-basierter Gemeinschaften verfasste er Bücher wie «The Internet as a Diverse Community» (2001) und «Social Media Audit: Measuring for Impact» (2013). Seine Erkenntnisse, Artikel und Arbeiten wurden in der Financial Times, Le Monde, dem Wall Street Journal, dem Tages-Anzeiger, dem Focus-Magazin, The Australian und vielen anderen Publikationen weltweit erwähnt und zitiert.